



金居開發股份有限公司

供應商名稱(正楷): _____

公司地址(正楷): _____

聯絡人姓名/職稱/聯絡電話(正楷): _____

本公司知悉並了解《電子行業行為準則》(以下簡稱“行為準則”，網址:<http://www.eicc.info/code.html>)，並同意與金居開發股份有限公司合作以達到行為準則的要求。

1. 本公司應識別並糾正營運過程中已發生的或潛在的未達到行為準則要求之缺失，進而制定改善方案並保證持續實施與監控之。
2. 據金居開發股份有限公司的要求，本公司應提供上述改善行動及程序之報告或記錄，以證明本公司達到行為準則之要求。
3. 簽署人保證有權或已經獲得充分授權代表本公司簽署此同意書。
4. 本同意書自簽署日起生效。

供應商代表或授權代表簽名: _____

公司章: _____

簽署日期: _____

廠商申訴電話專線: +886-5-5515480 Ext.: 3562 陳威端先生

廠商申訴電子郵件信箱: ericchen@co-tech.com

申訴時請詳述具體事實(須提供足夠信息使公司得以適當處理後續事宜)，我們將絕對保守秘密並依保護檢舉者為適當之處理

保存期限至供應商停止使用

218-R-078...1.0



Co-Tech
DEVELOPMENT CORP.

Co-Tech Development Corporation

Vendor name : _____

Vendor Address: _____

Respondent's Name : _____

Respondent's Department: _____

Respondent's Phone numbers: _____

We know and understand the "Electronics Industry Code of Conduct." (Hereinafter referred to as "EICC" , Website:<http://www.eicc.info/code.html>) , And agreed to cooperate with Co-Tech to achieve the requirements of EICC.

1. The Company shall identify and correct operation of the process that has occurred or potential code of conduct does not meet the requirements of the deletion, and then develop improvement programs and to ensure the continued implementation and monitoring.
2. According to Co-Tech Development Corporation requirement, the Company shall make available reports to improve the operations and procedures of or records to prove the company to meet the requirements of the Code of Conduct
3. The undersigned has received adequate assurance entitled or authorized representative of the Company to sign this consent form.
4. The effective date since the signing of the consent.

Supplier representative or authorized representative signature : _____

Company Stamp : _____

Signing Date : _____

Vendor Complaints Hotline :+886-5-5515480 Ext. :3562 陳威端先生

Vendor Complaints E-mail : ericchen@co-tech.com

Please described in detail on the specific facts when the complaint (required to provide sufficient information to enable the company to follow proper handling matters), we will definitely secrecy and protection of informants in accordance with the appropriate treatment

Retention period until supplier termination

218-R-078...1.0